
Piastów, 18 grudnia 2008 r. 
 
 
Radny Miasta Piastowa 

Grzegorz Parys 

 

 

Szanowny Pan 

Burmistrz Miasta Piastowa 

inż. Zdzisław Brzeziński 

 
 

 
Interpelacja 

 
 

Szanowny Panie Burmistrzu, 

Jak wygląda stan przygotowań dokumentacji publicznych dróg gminnych zapisanych 

w budżecie Miasta Piastowa na rok 2008? 

Moje pytanie dotyczy następujących zadań: 

 -  Budowa nawierzchni w ul. A. Asnyka (dokumentacja), 

- Budowa nawierzchni w Al. Krakowskiej do ul. Błońskiej wraz z odwodnieniem 

(dokumentacja), 

 -  Budowa nawierzchni w ul. M. Skłodowskiej (dokumentacja), 

 -  Przebudowa nawierzchni w ul. M. Reja (dokumentacja), 

- Rozbudowa systemu dróg na terenie Miasta Piastowa poprzez modernizację ciągu 

ulic:11 Listopada - K. Ujejskiego -  H. Sienkiewicza - jako element poprawy układu 

funkcjonalno przestrzennego Powiatu Pruszkowskiego. 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Grzegorz Parys 


